
Svar på hør in g for skolest r uk tu r for H åvi k og Avaldsnes sk oler

Dette svaret er på vegne av Skolelederforbundet og Delta, ved fellestil li tsvalgt for YS
Karmøy.

I innledningen i høring står det at en slik sak har stor betydning for elever, foreldre,
ansatte og lokalsamfunnet. Dette er det ingen tvil om. Derimot kan en stil le tvil ved
hvilken økonomisk innsparing en vil kunne få. Det vises ti l en innsparing på 8,5
mill ion kroner. Dette høres mye ut, men her er en del usikkerhetsmomenter.
Eksempelvis hva om det etableres en ny privatskole eller at elever velger eksisterende
privatskole ved Kvalavåg.

Fysiske forhold:

Det vises ut fra en tabell som er laget ut fra prognoser om elevtall at en sammenslåing
ikke vil overskride kapasiteten i kommende periode. Her savnes en beskrivelse av
størrelse på klasserom. Er disse store nok ti l å romme store klasser? I t il legg er vi
bekymret for at det ikke er nok arbeidsplasser t il de ansatte.

Kvalitet:

Hvordan en sammenslåing vil slå ut konkret er vanskelig å si noe om. Men med større
klasser og mindre areal vil dette kunne påvirke kvaliteten i undervisning. Elevantallet
kan bli uendret mens antall ansatte reduseres betydelig. Det er vanskelig å se at dette
ikke går ut over kvaliteten. Vi savner også mer informasjon om hvordan dette vil
påvirke SFO.

Personalmessige forhold:

Dette har skapt stor usikkerhet hos ansatte. Det vises til at omstill ingsveileder vil bli
brukt. Det er greit, men dette er en stor belastning for ansatte å leve i uvisshet om
hvor de skal ha sin arbeidsplass og om de er overtall ige mm. Dette har stor
innvirkning for den enkelte.

YS Karmøy ønsker at vi beholder både Håvik skole og Avaldsnes skole med den
driftsform som er i dag.

Wendy Kværnøy Nilsen

Fellesti lli tsvalgt YS Karmøy kommune


